
Konsultacje w sprawie systemu
gospodarowania odpadami
Ważnym punktem spotkania była dyskusja nad rozwiązaniami, które mogą pomóc obniżyć koszty
odbioru odpadów. Przedstawiciele firm odpowiedzialnych za wywóz śmieci zasugerowali możliwość
optymalizacji tras odbioru oraz wprowadzenie bardziej elastycznych harmonogramów, co mogłoby
wpłynąć na redukcję kosztów.

Podczas dyskusji omówiono także wyzwania, jakie niesie za sobą nowy, testowy harmonogram
odbioru odpadów w sektorze II i III oraz możliwości jego dostosowania do oczekiwań mieszkańców.
Wiele uwagi poświęcono problemom z prawidłową segregacją śmieci, co przekłada się na koszty
związane z ich odbiorem.

Wiceprezydent Piotr Kulbat, odnosząc się do kwestii segregacji, podkreślił, że konieczne są
działania edukacyjne i świadomościowe, które pomogą poprawić sytuację. – „Segregacja śmieci w
naszym mieście okazuje się dużym problemem. Jest potrzeba dalszej edukacji i uświadamiania
mieszkańców, ponieważ wsłuchaliśmy się w głos firm odbierających odpady i okazuje się to być
dużym problemem. Każdy chce komfortowo oddawać te śmieci, mieć wygodę, natomiast poziom
tego recyklingu, selekcji tych śmieci, nie jest jeszcze wystarczający, co wpływa także na cenę” –
zaznaczył Wiceprezydent.
 
 


